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REFERAT MØTE I RÅDMANNSUTVALGET 03.06.20 
 

Møtestad: Bygland kommunehus 
Møtetidspunkt: 6. juni kl 0900 - 1400  
Desse møtte: 
 
 

Anne Sofie Hornnes, Aasmund Lauvdal, Aud Sunniva Fuhr, Sten Albert 
Reisænen, Astrid Marie Engeli, Karina Sloth Grinland og Rita Hansen  
 
I tillegg deltok Hilde Lona, Agder fylkeskommune, via teams til sak 3, fra kl 
0930.   
 

 
Sak Merknad Ansvar/frist 
1 - Referat fra forrige møte godkjent. 
   

  

2 –  Leder av rådmannsutvalget, Aud Sunniva Fuhr 
 
Fra møte i kommunedirektørutvalget Agder (tidligere RMU Agder):  
 
Lærlingsituasjonen: Fylkeskommunen vil sende ut forespørsel til 
kommunene og oppfordrer kommunene til å ta inn lærlinger. 
 
Ett digitalt Agder var også tema på møtet. Ulike samarbeidsmodeller 
skissert, og vil bli presentert på kommuneforumsmøte i august.  
 
Viktig å drøfte aktuelle saker i rådmannsutvalget i forkant av møtene i 
kommunedirektørutvalget.    
 

  
 
 
 
 
 
 

3 – Regionrådet v/Rita Hansen 
 
Styre og representantskapsmøter via teams 15. juni. Ordinære 
fysiske styremøter over sommeren. 
 
I kommende styremøte vil det bli orienteringer om MARA-prosjektet 
og Visit Setesdal. I representantskapet vil det bli orientering om 
forprosjekt UNESCO Setesdal. 
 
Pågående strategiprosess: gjennomgang i rådmannsutvalget med 
prosessveileder 17. juni. 
 

  
 
 
 
 
 
 
 
 

  

2017/110-42 Rita Hansen 
rita.hansen@setesdal.no 

08.05.20 
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Eierskapsmeldinger. Iveland skal behandle eierskapsmelding 11. 
juni, fint om alle deler det de har på teamsområdet vårt. 
 
4 – Orientering om status re-etablering av regional 
samhandlingsstruktur v/Hilde Lona, Agder fylkeskommune 
 
Hilde Lona, Agder fylkeskommune, orienterer om status i arbeidet 
med reetablering av regionale samhandlingsstrukturer. 
 

 
 
 
Se vedlegg 

 

5 - Diskusjon og drøfting samhandlingsstruktur.  
 
Temaet blir sak på kommunedirektørforum i august. 
Rådmannsutvalget bør drøfte temaet i forkant. 
 

  

6- Digitaliseringsprosjektet. Drøfte veien videre for prosjektet. 
 
Saka ble drøftet. Enighet om å fortsette diskusjonen på møte i 
rådmannsutvalget 17. juni. 
 

  

7 - Korona-mottak 
 
Notatet Interkommunalt koronasamarbeid – forslag til 
samabeidsmodell ble drøftet.  
 
Saken gjelder: 
a) samarbeidsmodell Prosjekt interkommunalt korona-mottak  
b) beslutningspunkt samarbeidsavtale og økonomimodell  
c) beredskapsordning i Kristiansand og Lindesnes for Covid-19 
pasienter for perioden 22. juni - 16. august 
 
Hver kommune konkluderer og melder tilbake til prosjektleder Tor 
Sommerseth/ DL Region Kristiansand Odd Omdal. 
 

 
 
Se vedlegg 

 

8 – Val av nye styremedlemmer til Setpro AS 
 
Følgende representanter til styret er på valg: 
- Evje og Hornnes kommune: Anne Sofie Hornnes (2 år), 
varamedlem Hallstein Kvamme Homdrum (2 år) 
- Bygland kommune: Kåre Einar Skaiå Larsen (2 år), varamedlem 
Kjersti Plathe (2 år) 
 
Innstilling fra valgnemnda: 
Anne Sofie Hornnes, varamedlem Hallstein Kvamme Homdrum.  
 
Aasmund Lauvdal kommer med innspill i etterkant av møtet. 
8/6: Irene Moe, varamedlem: Kjersti Plathe 

  

9 – Status og oppdatering OSS 
 
Katrine Homdrum inviteres til møte i rådmannsutvalget 17. juni. 
 

  

Eventuelt 
Iveland kommune bruker tjenester fra dels IKT Agder, dels Setesdal 
IKT og har behov for å avklare og lande avtale i løpet av 2020. Hva 
gjør de andre setesdalskommunene?  
Rådmannutvalget etterlyser rapport og sak som ble bestilt fra 
Setesdal IKT. Karina Sloth Grinland, styreleder Setesdal IKT, bes 
sjekke ut og melde tilbake snarest.  
 
17. juni blir det halvdagsmøte i rådmannsutvalget.  

 
 
 
 
 
Snarest 

 
 
 
 
 
Karina Sloth 
Grinland 
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Møte i rådmannsutvalget i august flyttes til mandag 17. august 
grunnet møtekollisjon. Møtet holdes i Kristiansand, med sosialt 
samvær i etterkant. 
 

 
Med helsing 
Setesdal regionråd 

Rita Hansen 
dagleg leiar 
 
 
 


